
GR20150122 AP4. Interpellatie van raadslid Kurt Van Den
Driessche aan de schepen van milieu over de beplanting op
openbaar domein (datum van publicatie 11/02/2015)

Volgende motivering wordt door de heer Kurt Van Den Driessche in zijn interpellatie en motie vermeld:

 

“Motivatie:

 

Op de laatste GBC heb ik voorgesteld een aantal plantvakken te voorzien aan de school in Nederhasselt. Dit werd door de aanwezigen, dus ook
door u, weerhouden als nog aan te passen punt.

 

Toelichting:

 

Op een bepaald moment had ik de indruk dat ik, als vertegenwoordiger van de oppositie, de meerderheid moest herinneren aan het
Lenteakkoord… In punt 63 van dat akkoord wordt namelijk verwezen naar het belang van groen (zonder hoofdletter) en ‘bomen, waar dan ook’
voor de luchtkwaliteit in een stad. Er staat ook dat de nood aan groene ruimtes alleen maar zal stijgen. Dat is een punt uit het akkoord dat we
volmondig onderschrijven. Een stad is maar leefbaar door de aanwezigheid van groen (met kleine letter uiteraard).

 

Mijn verbazing was echter groot toen uw collega van Openbare Werken, dhr. Evenepoel stelde dat al dat openbaar groen veel energie kost om te
onderhouden en dat bodembedekkers voor hem zowat het maximum aanvaardbare zouden zijn.  De reden van mijn voorstel was nochtans om
enerzijds te vermijden dat de verhardingen voor de school zouden gebruikt worden als parkeerplaats en anderzijds om kinderen en vooral hun
ouders, aan te manen de zebrapaden te gebruiken om over te steken. Bijkomend is er de meerwaarde van een boom op de leefbaarheid van de
omgeving.

 

Wat de opmerking van schepen Evenepoel betreft kan ik er nog inkomen dat groen onderhoudt vergt. Maar waarom men dan geen positieve
initiatieven van buurgemeenten oppikt, is me een raadsel. In Lennik bvb worden plantvakken bezaaid met wilde bloemen. Die vragen nauwelijks
onderhoud en zijn nog interessant voor de bijen ook. Wetende dat in Ninove, vooral in de deelgemeenten dan, veel planvakken en plantbakken
aan hun lot worden overgelaten, lijkt dit me dus een mooi, nuttig en betaalbaar alternatief.

 

Vragen:

 

Waarom heeft u niet zelf voorgesteld om in de riante verharde oppervlakte van het ontwerp wat groen te voorzien?

https://www.ninove.be/


Zijn er van de 7 acties onder punt 63 van het lenteakkoord al zaken uitgevoerd of in uitvoering? Welke?

 

 

Moties die ter stemming worden voorgelegd:

 

1. De gemeenteraad vraagt het CBS om in de plantvakken die zullen worden voorzien bij de herinrichting van de schoolomgeving Nederhasselt,
minstens 1 boom te voorzien voor de schoolpoort en de plantvakken te beplanten met lage haagjes om te voorkomen dat deze overreden of
overlopen worden.

 

2. De gemeenteraad vraagt het CBS om vanaf de lente van 2015 minstens alle verwaarloosde plantvakken en plantbakken te bezaaien met
veldbloemen.”

 

Deze moties worden verworpen met 17 nee-stemmen (Open VLD, Sp.a-Groen en CD&V), 5 ja-stemmen (N-VA) en 7 onthoudingen (Forza
Ninove)

Contact informatie

Secretariaat

Stadhuis - site Centrumlaan

Centrumlaan 100 
9400 Ninove

T 054 50 50 50
secretariaat@ninove.be

Openingsuren

Vandaag open van 09:00 tot 12:00 (na afspraak)
Morgen open van 09:00 tot 12:00 (na afspraak)
Alle informatie
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